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Komende van het fietspad in de Elisabethlaan richting Kennedyrondpunt en je wil naar de Jungbluthlaan 
rijden moet je verschillende risico’s nemen. In de Jungbluthlaan zijn er verschillende scholen waar veel 
jongeren naar toe rijden met de fiets. 
Werkgroep Fietseling vraagt om de situatie van het kruispunt te bekijken en het veilig te 
maken voor fietsers die hier oversteken.  
 

 

Bij de ingang van een 
garage kan de fietser de 
baan op rijden om naar de 
Generaal Jungbluthlaan te 
rijden. De oversteek aan de 
garage is voor fietsers de 
enige mogelijkheid maar is 
niet evident, je moet 
achterom kijken en als er 
een bestelwagen of suv 
wagen geparkeerd staat, 
heb je helemaal geen zicht. 
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Er is zoveel plaats om het iets veiliger te maken voor de fietser, maar er niets voorzien 

 

Fietser moet hier 3 rijvakken 
over rijden 
Er wordt hier regelmatig 
gevaarlijk snel gereden. 
 

Ons antwoord op31-01-2024: 
We hebben uw melding met nummer O2401 1196 doorgestuurd naar de externe organisatie 'Agentschap 
Wegen en Verkeer - Vlaanderen'. Deze externe organisatie zal uw melding verder behandelen.  
Wij zullen deze melding als afgesloten beschouwen. 
 

Antwoord van klantendienst op 8-02-2024: 
We begrijpen uw bezorgdheden over de verkeersveiligheid voor de fietsers langs de Elisabethlaan.  
Zoals u zelf aanhaalt ligt de snelheid aan de Generaal Jungbluthlaan helaas regelmatig te hoog. We gaan 
dan ook geen geleiding voor fietsers geven naar of aan de doorsteek aan de Jungbluthlaan. 
We sturen alle fietsverkeer zoveel mogelijk of via de Stuiverstraat of via de verkeerslichten aan de 
Vogelzangdreef. Aan deze verkeerslichten is er een conflictvrije regeling voor fietsers. Fietsers kennen 
afhankelijk van hun herkomst deze alternatieven.  
We plannen wel om de oversteekbeweging voor fietsers een stuk veiliger te maken door een proefopstelling 
aan de Stuiverstraat. We zijn hiervoor in overleg met de stad.  
Met vriendelijke groeten  
Tamara Klantendienst AWV 
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